
DPr-BRM-II.0012.7.6.2022 

Protokół Nr 56/V/2022 

posiedzenia Komisji Kultury 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 10 maja 2022 r. 

posiedzenie on-line 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji – 16 radnych,  

obecnych       – 16 radnych,  

oraz zaproszeni goście.  

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła:  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka.  

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu nr 55/IV/2022 z 26 kwietnia 2022 r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 

Miasta Łodzi na 2022 rok – druk nr 104/2022.  

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Horyzontalna – druk 

BRM nr 70/2022.  

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  
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IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka powitała obecnych na posiedzeniu 

radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka przedstawiła proponowany porządek 

obrad i zapytała o uwagi.  

Uwag ze strony członków komisji nie zgłoszono.  

Pani przewodnicząca poinformowała, że do komisji wpłynęły projekty uchwał: 

1. Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 

Miasta Łodzi na 2022 rok – druk nr 104/2022.  

2. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia i przyznawania nagród za osiągnięcia 

w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury – druk 

nr 109/2022. 

Komisja w głosowaniu przy 11 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła dzienny porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami.  

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 55/IV/2022 z 26 kwietnia 2022 r. 

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka zapytała o uwagi do protokołu, który 

został przekazany członkom komisji w wersji elektronicznej.  

Uwag nie zgłoszono.  

Komisja w głosowaniu przy 11 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół nr 55/IV/2022 z 26 kwietnia 2022 r.  

 

Ad pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian 

w budżecie Miasta Łodzi na 2022 rok – druk nr 104/2022 wraz z autopoprawką.  
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Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka o wprowadzenie do bieżącego punktu 

porządku obrad poprosiła przedstawiciela Wydziału Budżetu.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel: omówiła – w zakresie 

merytorycznych zainteresowań komisji – załączony do niniejszego protokołu projekt uchwały 

opisany w druku nr 104/2022 wraz z autopoprawką.  

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka poddała pod pozytywne zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie Miasta Łodzi na 2022 rok 

– druk nr 104/2022 wraz z autopoprawką.  

Komisja w głosowaniu przy 10 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

oraz zmian w budżecie Miasta Łodzi na 2022 rok – druk nr 104/2022 wraz z autopoprawką.  

 

Ad pkt 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia i przyznawania 

nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury – druk nr 109/2022. 

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka o wprowadzenie do bieżącego punktu 

porządku obrad poprosiła przedstawiciela Wydziału Kultury.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Kultury p. Marcin Derengowski: omówił załączony do 

niniejszego protokołu projekt uchwały opisany w druku nr 109/2022.  

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: trzeba podkreślić, że taki regulamin 

już funkcjonował i to nie jest tak, że teraz go wprowadzamy jako nowy regulamin. 

Rozumiem, że tryb jest taki, że nie są to zmiany do obecnego regulaminu, tylko jest on 
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nadawany od nowa. Zgodnie z uzasadnieniem, zmiany dotyczą kwestii związanych 

z przetwarzaniem i ochroną danych osobowych.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Kultury p. Marcin Derengowski: tak.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka poddała pod pozytywne zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie ustanowienia i przyznawania nagród za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury – druk nr 109/2022. 

Komisja w głosowaniu przy 10 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia 

i przyznawania nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania 

i ochrony kultury – druk nr 109/2022. 

 

Ad pkt 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Horyzontalna – 

druk BRM nr 70/2022.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: jest to projekt Komisji Kultury, został 

on zamieszczony w aktówce. Nadajemy nazwę Horyzontalna – zgodnie z nazwami 

zaproponowanymi przez właścicieli drogi. Jak rozumiem, zostały uzyskane konieczne zgody. 

Jest to droga wewnętrzna, stąd tryb pozyskiwania zgód. Czy są uwagi?  

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: poddała pod głosowanie przyjęcie 

projektu uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Horyzontalna – druk BRM nr 70/2022.  

Komisja w głosowaniu przy 12 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymującym się” przyjęła zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy 

Horyzontalna – druk BRM nr 70/2022.  

 

Ad pkt 6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  
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Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: na jednym z ostatnich posiedzeń 

komisji omawialiśmy sprawę drogi dla której mieszkańcy proponowali nazwę Bąbelkowa, ale 

tam – z uwagi na stan prawny działki – nie jesteśmy związani zgodami. Jest to droga 

wewnętrzna zlokalizowana na działce ewidencyjnej numer 36/13 w obrębie P-14. Stanowi 

własność Gminy Miejskiej Łódź i jest we władaniu Zarządu Dróg i Transportu. W otoczeniu 

drogi przeznaczonej do nazwania znajdują się ulice noszące nazwy: Prochowa, Lontowa, 

Przygraniczna, Konstantynowska, Andersa, Juszczakiewicza „Kornika”. 

Wcześniej proponowaliśmy dla tej drogi nazwę Wacława Lipińskiego, ale wnioskodawcy nie 

zgodzili się na nadanie tej nazwy we wskazanej lokalizacji. Mamy jednak inne wnioski 

i zgodę wnioskodawców, którzy proponują nazwę Marka Koprowskiego – literata, pisarza, 

poety, dziennikarza związanego od urodzenie z Łodzią.  

Dlatego proponuję, aby nie była to ulica Bąbelkowa, a Marka Koprowskiego.  

Czy są uwagi? 

Uwag nie zgłoszono.  

Wobec braku uwag, pani przewodnicząca poinformowała, że zostanie przygotowany projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: na ostatnim posiedzeniu omawialiśmy 

propozycję nazewniczą Rumcajsa dla drogi wewnętrznej zlokalizowanej na działce 

ewidencyjnej numer 101 w obrębie B-19. Sprawa była również omawiana na posiedzeniu 

w dniu 25 stycznia 2022 r.  

Ponieważ nazwy: Rumcajs, Księżniczki SiSi, Małego Księcia zostały wykluczone, spośród 

wskazanych propozycji, zostaje tylko Królewny Śnieżki. W przypadku tej propozycji nie ma 

przeciwwskazań, dlatego na kolejne posiedzenie przygotowany zostanie projekt uchwały.  

Czy są uwagi? 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: w aktówce zamieszczono pismo 

w sprawie propozycji nazewniczej Fundacji Osnowa dotyczącej nadania jednej z łódzkich ulic 

imienia Marka Bezruczko.  

Radny p. Sylwester Pawłowski: czy ruszyła w jakikolwiek sposób sprawa na zapleczu 

Sukcesji, o której rozmawialiśmy na ostatnim posiedzeniu Komisji.  
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Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: będziemy kierować pismo do ŁOG. 

Wszystkie te sprawy analizujemy i na pewno ta sprawa nie zostanie pozostawiona bez 

dalszych kroków.  

W tym punkcie innych spraw nie zgłoszono.  

Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka podziękowała za udział w obradach 

i zamknęła posiedzenie komisji.  

 

Protokół sporządziła:   Przewodnicząca Komisji: 

  Monika Olejniczak           Karolina Kępka  


